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1. 1 

 

 Referat møde den 11.12.2023  (5 min) 

2. 2

. 

 Velkommen til ny FFO-leder (Emtr) (5 min) 

Velkommen til Mathias, der er kommet godt fra start. Mathias er godt kendt med 

Lillestjernen, så fokus er på at lære FFO2-hverdagen at kende.  

 

Mathias er desværre blevet syg 

3. 3

. 
 Nyt fra 

Ledelse 

- Velkommen til Lise Foss Mortensen der er blevet fuldgyldigt medlem af 

skolebestyrelsen i forbindelse med, at Cecilia Lindström træder ud. Tak for 

indsatsen til Cecilia. 

- Madordningen er startet op. 6. årgang har taget ansvar for uddelingen  

- Orientering om den store vinduesskiftning på Syv. 

- Omrokering på Lillestjernen. Kontoret er flyttet for at skabe mere plads til 

børn 

- Nyt tag på Lillestjernen 

- Vi har påbegyndt driftsbudget 2024, men afventer den endelige 

resursetildeling, der forventes at komme omkring 1. marts 2024.  

- Godkendelser er kommet på det nye madpakkehus på Lillestjernen. Vi 

forventer, at det står færdigt i løbet af marts/april. 

Medarbejder 

- Projekt ’ Den sureste uge’ med skolepatruljerne, hvor vores gode 7. årgang 

er blevet forkælet lidt. 

- Terminsprøverne gik godt. 

- Som noget nyt har vi også afholdt terminsprøve i de praktiske valgfag.  

- God Mikro-start 

- Fastelavnstrivselsdag i morgen, som vi alle glæder os til. Alle klasser har 

malet deres egen tønde. 

- På melletrinnet har der været fokus på morgensamlingen med sang og små 
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oplæg.  

- Vi får gode tilbagemeldinger fra eleverne på skolemaden. 

 

 

Forældre 

- Henvendelse fra DLF til SKB, med bekymring om kommende budget. 

- Forpersonerne er inviteret til  møde med skolechefen angående den 

økonomiske situation. 

- Ønske om at have visitationsmodel og resursetildeling på som punkt 

-  

Elever 

-  

 

4.   Fri for mobberi-løb (Cecilia) (10 min) 

Udgår. 

 

5. 4

. 

 Planlægning af kontaktforældremødet d. 4. april (forpersonerne) (60 min) 

Drøftelse af indhold mv. 

Fordeling af opgaver 

 

Vi skal have noget på dagsordenen f.eks. et tema. 

Formandens beretning. 

 

Vi skal være klare på formålet og vores forventninger til, hvad der skal komme ud 

af mødet. 

 

Mere tid til drøftelse på selve mødet.  

 

Forslag til emner: 

Skærm- og mobilbrug hjemme, i skole og FFO – og et blik på, hvad det er, som 

skærm- og mobilbrug tager væk fra os, hvilke kompetencer mister vi. 

Stine Liv Johansen; https://www.au.dk/stineliv@cc.au.dk/ kan være et bud på en 

oplægsholder.  

David Madsen  https://www.dabeco.dk/om-os/team/david-madsen/ 

Formålet med mødet ville i så fald være oplysning og inspiration. 

 

Flytte temamødet med eleverne d. 20. marts til d. 7. maj, så vi kan bruge mødet d. 

20. marts til planlægning af kontaktforældremødet.  

 

Fællesskaber 

Rune og Thomas er arbejdsgruppen. Vi fortsætter samtalen og planlægningen ved 

næste SKB-møde.  

https://www.au.dk/stineliv@cc.au.dk/
https://www.dabeco.dk/om-os/team/david-madsen/
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6.   Virkningstjek Furesø Meddelelsesbog (EMTR) (30 min) 

Interview  (bilag) 

Indhold – om formålet understøtter skabelonens indhold 

Hvordan har det fungeret, at FM er koblet op på skole-hjem-samtalen? (som et 

dialogværktøj og oplæg til dialog) 

 Det har ikke gjort nogen forskel 
Jeg håber ikke, at medarbejderne har brugt for langt på at administrere bogen. 
Det er dejligt, at den kommer som en besked.  
Den er svær at finde den igen. 
Pragmatisk god måde 
 
Hvordan har FM og samspillet med de øvrige dialoger mellem elev, forældre og skole, 

herunder kommunikation via AULA, skole-hjem-samtaler, elevsamtaler og 

forældremøder mv. fungeret på jeres skole?  

 

Der har ingen sammenhæng været.  

 

Indholdet i skabelonen 

Hvordan har det fungeret at have fokus på elevens alsidige udvikling?  

Generelt godt fokus 

Meddelelsesbogen har ingen forskel gjort på dette. 

  

Hvilken betydning har det i samtalen med forældre og elever at have fokus på elevens 

alsidige udvikling?  

Det har været godt. 
Vi ønsker som forældre have et overordnet fokus på alsidig udvikling. 
 
Hvordan har det fungeret at have fokus på elevens trivsel i FM?  

Det har været godt- men det er ikke noget nyt.  
 
 

Hvordan har det fungeret både (jf. BUVM-vejledning) at FM tager udgangspunkt i 

elevens ressourcer og næste udviklingsskridt? 

SKB sætter pris på værdierne. De fleste oplever, at det er tilfældet 

 

Meddelelsesbogen for elever i udfordring 

Hvordan har den udvidede meddelelsesbog fungeret?  

 

Hvordan kan vi kvalificere den udvidede meddelelsesbog?  

 

Er der erfaringer fra skolerne, som vi skal inddrage i udviklingen af den udvidede 

FM? 
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Skabelonen i AULA  

Hvordan har det fungeret for skolens forældre at få fokuspunkterne sendt via AULA 

og som oplæg til en skole-hjem-samtale? 

Det er rigtig godt 

 

Hvad er jeres oplevelse ift. om fokuspunkterne har kvalificeret forældrenes dialog med 

lærerne om elevernes læring, alsidig udvikling og trivsel?  

Godt med forberedelsesmulighed hjemme, så tiden ved samtalen kunne bruges bedre.  

 

 

 

Andre opmærksomhedspunkter 

Her kan I skrive evt. ekstra opmærksomheder, som vi skal tage med i virkningstjekket 

af Furesø Meddelelsesbog.  

 

 

 

7.   Orientering om skoleudviklingssamtalen (EMTR, THM) 20 minutter 

Vi havde en god samtale med skolechefen. 

Vi havde elever fra 5. årgang til at fortælle om deres Harry Potter-projekt.  

Vi havde elever fra 7. y til at fortælle om effekten af Co-teaching og de muligheder 

konverteringen giver.  

Vi fik talt om skolens fine data ved afgangsprøver og vores løfteevne (Cepos) 

Vi fik adresseret, at der er behov for forenkling i skoledagen, i organisationen i 

form af at lukke forskellige ting ned, så der bliver mere plads til at lave god og 

sjov skole. 

Når referatet kommer lægges det på skolens hjemmeside. 

Skolechefen er tilfreds med Syvstjerneskolens gode arbejde.  

8.   Godkendelse af skolens Værdiregelsæt og antimobbestrategi (20 min) 

Skolebestyrelsen skal årligt gennemse, revidere og godkende ovenstående.  

(bilag) 

 

Regelsæt og strategi er godkendt. 

9.   Evt. 

-  
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møderække skolebestyrelsen 2023-2024 

 

Mandag 21. august  Kl. 17.00-

19.30 

SKB-møde 

Lørdag  23. 

september 

Kl. 9-16 Introdag for nyvalgte 

skolebestyrelsesmedlemmer afholdes på 

Kollekolle – program følger senere 

Torsdag 5. oktober Kl. 17.00-

19.30 

SKB-møde 

Onsdag 15. november Kl. 17.00-

19.30 

SKB-møde 

Mandag 11. december Kl. 17.00-

19.30 

SKB-møde 

 

Juleferie 

Torsdag 8. februar Kl. 17.00-

19.30 

SKB-møde 

Onsdag 20. marts Kl. 17.00-

19.30 

SKB-møde 

Torsdag 4. april Kl. 17.00-

19.45 

Kontaktforældremøde 

tirsdag 7. maj Kl. 17.00-

19.30 

SKB-møde 

Torsdag  13. juni Kl. 17.00-

19.30 

SKB-møde 

 


